
IZVOD IZ ZAPISNIKA 
sa 14. sjednice Skupštine Međimurske županije, održane 5. listopada 2023. godine, u 

Velikoj vijećnici Međimurske županije, R. Boškovića 2, s početkom u 9:00 sati 
 

Sjednicu je pozivom KLASA: 024-02/23-01/4, URBROJ:2109-02-23-01, od 29. rujna 
2023. godine sazvao predsjednik Skupštine Međimurske županije, Dragutin Glavina.  

Sjednicu Skupštine otvorio je Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine i utvrdio da je 
na sjednici bilo nazočno 31 vijećnika.  

 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Ivica Baksa, Ksenija Blagus, Vladimir Čituš, Dejan 

Drabić, Dragutin Glavina, Saša Horvat, Stjepan Horvat, Igor Ivković, Željko Kofjač, Elvis Kralj, 
Goran Kozjak, Franjo Makovec, Ivan Martan, Mario Medved, Slađan Mihoci, Zdravko 
Mlinarić, Andreja Marić, Alojz Nestić, Dijana Novak, Mladen Novak (HNS), Mladen Novak, 
Željko Pavlic, Vladimir Peršić, Bojana Petrić, Ivica Požgaj, Nina Plaftak, Marija Prekupec, 
Zvonimir Siladi, Bernarda Topolko, Boža Škvorc i Miljenko Zobić. 

Na sjednici nisu bili nazočni vijećnici: Ivan Borović, Marina Gradišer, Nikola Hren, Ivan 
Kolmanić, Ljubomir Kolarek,  Zlatko Marciuš i  Dražen Vidović. 

Sjednici su bili nazočni i Matija Posavec, župan, Josip Grivec, zamjenik župana, 
Tamara Blagus, pročelnica Upravnog odjela za Skupštinu, opću upravu i pravne poslove, 
Petra Vadlja, pročelnica Službe za poslove župana, Anita Strniščak, pročelnica Upravnog 
odjela proračun i javnu nabavu, Lidija Farkaš, pomoćnica pročelnice Upravnog odjela za 
proračun i javnu nabavu, dr.sc. Anita Perešin, pročelnica Upravnog odjela za međunarodnu 
suradnju, upravljanje projektima i investicije, Nives Kolarić Strah, pročelnica Upravnog odjela 
za obrazovanje, kulturu i sport, Maja Odrčić – Mikulić, pročelnica Upravnog odjela za civilno 
društvo i ljudska prava, dr.sc. Sonja Tošić – Grlač, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i 
socijalnu skrb, Slava Horvat, službenica ovlaštena za obavljanje poslova pročelnika Upravnog 
odjela za prostorno uređenje, gradnju i zaštitu okoliša, Darko Radanović, pročelnik Upravnog 
odjela za gospodarstvo, poljoprivredu i turizam, Natalija Šoltić, pročelnica Službe za 
unutarnju reviziju, Mirjana Pintar, ravnateljica Zavoda za prostorno uređenje Međimurske 
županije, Željko Medved, predsjednik Zajednice i udruga tehničke kulture Međimurske 
županije, Đurđica Hamer, ravnateljica ŽUC-a Međimurske županije, Robert Meglić, županijski 
vatrogasni zapovjednik te predstavnici medija. 

Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine dao je na prihvaćanje Izvod iz zapisnika sa 13. 
sjednice Skupštine Međimurske županije. 

Bez primjedbi, jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika prihvaćen je Izvod iz 
zapisnika sa 13. sjednice Skupštine Međimurske županije. 
 

Prema Poslovniku Skupštine vijećnici su održali aktualni sat. 
 

Željko Pavlic, vijećnik istaknuo je da je minulih dana Ministarstvo gospodarstva izdalo 
dozvole za istraživanje geotermalnih voda na pet lokacija u Republici Hrvatskoj i sklopilo 
ugovore s tri kompanije zainteresirane za proizvodnju struje iz obnovljivih izvora. Od tih pet 
lokacija dvije su u Međimurskoj županiji. Nakon provedenog natječaja, dozvolu za lokaciju 
„Međimurje 5“, dobila je INA d.d., a za lokaciju Kotoriba dozvolu je dobila tvrtka Viola Energy 



Generation d.o.o. iz Turske. Slijedom navedenog, pitao je, jesu li Međimurska županija te 
gradovi i općine, na kojima će se vršiti eksploatacija, bili upoznati s raspisivanjem natječaja i 
uvjetima u njima, odnosno propisuju li ugovori koncesijske i druge benefite za lokalnu 
samoupravu. 

Drugo, osvrnuo se na Odluku Vlade Republike Hrvatske o isplati namjenske pomoći za 
podmirivanje dijela dospjelih obveza bolničkih zdravstvenih ustanova prema dobavljačima 
lijekova i potrošnog materijala. Istaknuo je da razlog donošenja predmetne odluke leži u 
porastu opće razine cijena, a HZZO će isplatiti ukupno 26.845.869,00 eura. Županijska 
bolnica Čakovec tako će dobiti 595.924,00 eura, a Opća bolnica Varaždin deset puta veći 
iznos odnosno 5.888.261,00 eura. Slijedom navedenog, pitao je župana, hoće li 600.000,00 
eura biti dovoljno za pokriće dospjelih obveza Županijske bolnice Čakovec i kako tumači 
situaciju da je Opća bolnica Varaždin dobila deset puta veći iznos odnosno nije li to model po 
kojem će funkcionirati zdravstvo kada država uskoro preuzme upravljanje nad svim općim 
bolnicama. 

Na prvo pitanje, Matija Posavec, župan odgovorio je da je riječ o procesu javnog 
natječaja koji je provodila država preko svojih agencija koje su detektirale određena područja 
i imaju svo pravo na teritoriju Republike Hrvatske provoditi geotermalna istraživanja 
odnosno davati koncesije. Što se tiče tog dijela, Županija nije morala biti obavještavana, a 
informacije prati iz medija. Izrazio je zadovoljstvo što Međimurje ima geotermalni potencijal, 
no isto tako i žaljenje što ne postoji tješnja komunikacija u smislu da barem općine na čijem 
se području provode predmetna istraživanja mogu više participirati u koncesijskim 
naknadama. Naime, koncesije su regulirane zakonom te jedan postotak dobiva općina, jedan 
županija, a jedan država. S obzirom da su postoci za lokalnu samoupravu premali, može se 
dati inicijativa da se to promijeni.  

Na drugo pitanje glede bolnice, odgovorio je da Opća bolnica Varaždin, nije niti deset 
puta veća niti deset puta jača od Županijske bolnice Čakovec već se radi o tome da 
Županijska bolnica Čakovec dosta dobro i u roku plaća obveze koje očito druge bolnice ne 
plaćaju, nego ih samo stavljaju u ladicu znajući da će kad-tad to država napraviti. Dakle, 
kompletni zdravstveni sustav je duboko nepravedan i zbog toga preuzimanjem osnivačkih 
prava neće sigurno biti bolje, nego još gore. Usto, nisu jasni kriteriji po kojima država svako 
malo na sjednicama Vlade daje, ne milijune nego milijarde kuna ili eura za podmirenje 
obveza.  

Željko Pavlic, vijećnik referirao se na odgovor na prvo pitanje te je rekao s obzirom 
da Županija donosi Prostorni plan i upravlja svojim prostorom da nije dobro da nema neku 
osnovnu informaciju o tako velikim investicijama i zahvatima koji će se odvijati na njezinom 
prostoru.  

Vladimir Peršić, vijećnik rekao je da je u neformalnom razgovoru s nekolicinom 
uglednih nogometnih djelatnika iz Međimurske županije na čelu s legendom Dragutinom 
Vabecom donijet zajednički stav da Međimurska županija zaslužuje ponovno imati prvoligaša 
ili barem kvalitetnog i stabilnog drugoligaša HNL-a. Da bi taj klub opstao na zdravim nogama 
mora iza sebe imati i čvrst oslonac, a to su u prvom redu Županija, gradovi i općine (koje 
pokažu interes) te neizostavni sponzori. Naravno da se taj posao ne može postići preko noći, 
no može se barem predložiti neki inicijativni odbor (usuglašen od strane župana i 
međimurskih gradonačelnika) i donijeti plan i program kako ponovno zainteresirati 
nogometnu i inu javnost te vratiti ugled međimurskom nogometu u HNL-u. Postoji neki 
inicijativni prijedlog kako i formalno-pravno uključiti Županiju i ostale jedinice lokalne 
samouprave u klub, no treba imati želje, volje i puno ljubavi spram nogometa, a prvenstveno 



treba podrška samog župana. Slijedom navedenog, pitao je župana je li voljan i spreman 
podržati nogometni klub koji će diljem Lijepe naše, pa i šire, pronositi malo i lijepo 
Međimurje i ono najvažnije da taj klub ponovno iznjedri neke nove legende poput Benka, 
Vabeca, Ladića, Jarnija i dr., koji su svoj obol dali čak i u nacionalnoj vrsti. Zaključio je da 
možda postoji i onaj međimurski jal, jer ako mogu imati prvoligaša Varaždin i Koprivnica, 
onda mogu i Međimurci. 

Matija Posavec, župan odgovorio je da bi volio da Međimurje ima prvoligaša u 
nogometu te da je spreman pomoći u okviru mogućnosti i ovlasti. Prema Zakonu u sportu, 
lokalni proračuni ne mogu u onoj mjeri financirati profesionalne nogometne klubove koliko 
bi to bilo potrebno, pa bi bilo dobro da se gospodarstvo okupi za jedan ili više klubova koje 
će podržavati na putu do prve Hrvatske nogometne lige. Međimurska županija financira 
nogometne škole želeći da iz tih škola stasaju mladići koji će biti uspješni prvoligaški 
nogometaši, a preko Zajednice sportova se određena sredstva usmjeravaju prema 
nogometnim klubovima, nogometnim školama te drugim sportovima.  

Dejan Drabić, vijećnik referirao se na 6. sjednicu Skupštine na kojoj je uputio 
prijedlog uvođenja Građanskog odgoja u međimurske škole te pohvalio Županiju na 
uvažavanju prijedloga,  obzirom da su od ove školske godine međimurske škole dobile priliku 
i mogućnost za uvođenje Građanskog odgoja kao izvannastavne aktivnosti. 

Drugo, rekao je da je ulaganje u STEM obrazovanje djece od najranije dobi temelj za 
budući uspjeh društva i pojedinaca te igra ključnu ulogu u stvaranju održive i prosperitetne 
budućnosti. Stoga je važno, zbog inflatornih kretanja i proširenja rada s djecom od što ranije 
dobi, u proračunu za iduću godinu planirati povećanje sredstava centrima izvrsnosti. 
Slijedom navedenog, pitao je župana, kakvi su planovi Županije u podržavanju programa i 
inicijativa usmjerenih na rano učenje STEM disciplina, obzirom da postoje značajni 
izvaninstitucionalni resursi osigurani putem EU projekata. 

Matija Posavec, župan zahvalio se na inicijativi glede uvođenja Građanskog odgoja, 
koji prema dostupnim informacijama dobro funkcionira u gotovo 14 škola, a učenici, učitelji i 
roditelji su zadovoljni.  

Glede STEM-a, istaknuo je da je projekt ITEO – popularizacija STEM-a u Međimurju 
osvojio dvije nagrade, od strane struke i čitatelja, što je dokaz da se STEM  područjima daje 
određena pozornost. Popularizacija STEM-a u konkretnom europskom projektu je obuhvatila 
500-tinjak građana Međimurske županije od vrtićke dobi do nešto starijih i na tome području 
će se naravno nastaviti raditi, kroz Centar znanja, u suradnji s Udrugama i preko Zajednice 
tehničke kulture. Usto, Međimurska županija uvijek daje sugestiju ravnateljima osnovnih i 
srednjih škola da se što je moguće više posvete edukaciji u tom području. 

Goran Kozjak, vijećnik osvrnuo se na spektakularnu primopredaju, završenog 
projekta energetske obnove Županijske bolnice Čakovec, koji je počeo 7.12.2021., a završio 
17.07.2023. uz trošak investicije 5.240.369,78 eura te je uputio pitanje zdravstvenih 
djelatnika ukazavši na stanje u bolnici samo tri mjeseca od primopredaje. Rekao je da je do 
završetka radova ukupni trošak narastao samo 5%. Po odlasku izvođača većina odvoda 
kondenzata curi na spojevima klima ili iz same klime, što je popravljeno u roku od tjedan ili 
dva, jedino su ostale pljesnive fleke od kondenzata na spuštenom stropu čiji popravak se 
očekuje. Krov na Pedijatriji curi na nekoliko mjesta, a za jačih oborina curi i uz stolariju. No, 
dobro je da su kupljene nove kante, a ne samo novi krov. Postavljeni su rekuperatori, a jesu 
ili nisu u pogonu ne znaju reći ni ljudi koji rade uz njih. 5% stakala od odlaska izvođača je bilo 
polomljeno, a samo dio je zamijenjen. U 2023. godini energetska obnova je napravljena uz 
dvoslojno, a ne troslojno staklo. Glede nesaniranih zidova, plafona, vidljivih cijevi po cijeloj 



bolnici, bolnička tehnička služba na poziv za sanaciju odgovara „to je od ovih prije“. Prozori 
se ne mogu otvoriti do kraja zbog loših špaleta, a oko svjetla i izvedenih vodovodnih radova 
pacijenti će se sami uvjeriti. Slijedom navedenog, pitao je, kako je moguće da je tehnički 
pregled glatko prošao i uz samo 5% vantroškovničkih radova uz nezavršene radove po 
projektu i tko će odgovarati, obzirom da je to direktno financijsko opterećenje za bolnicu. 

Drugo, pitao je, zašto žurba oko projekta „centralnog laboratorija“, kolika je cijena 
projekta i koliko ga Županija subvencionira. Naime, etaže se smanjuju i povećavaju, od dvije 
garaže se dolazi na jednu polu garažu, s pet katova na dva. Projekt bi trebao biti gotov do 
15.12. kada ide natječaj za izvođače. Otvaranje ponuda 30.-31.12. dan prije preuzimanja od 
strane države, a projekt se financira iz vlastitih sredstava kojih bolnica nema.  

Na prvo pitanje, dr.sc. Sonja Tošić – Grlač, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i 
socijalnu skrb odgovorila je kako je postavljeno pitanje bilo očekivano. Radovi na bolnici su 
završeni, potpisana je okončana situacija, no sigurno je da ima još stvari koje treba učiniti. 
Sve nabrojano spada u garantni rok i izvođači će u garantnom roku to i popraviti. Nedostaci 
se popisuje, kako bi ih izvođač mogao ukloniti i sve će se na kraju riješiti, samo treba 
vremena. Što se tiče krova na Pedijatriji, on nije greška energetske obnove, već problem 
nastaje zbog zaostale vode. Izvođač je bio na mjestu događaja, više puta, i taj problem se 
rješava. Poznato je da je puklo staklo na 18 prozora, no kako je trebalo čekati da stakla dođu, 
naprave se prozori, došlo je do kašnjenja radova, ali sva će se promijeniti. Negdje su 
ugrađivani i komarnici, bez da se pitalo izvođača, pa opet treba popravljati. Što pak se tiče 
dvoslojnog stakla, ono je bilo predviđeno projektom, kao i spomenute crne cijevi koje su 
negdje zaštićene knaufom, no negdje se to nije moglo učiniti zbog strojarskih i elektro radova 
ili pak temperature. Bez brige sve što pripada garantnom roku će biti popravljeno, a ono što 
nije dio energetske obnove ili projekta riješit će se vantroškovničkim radovima, kao i do sada. 

Na drugo pitanje glede laboratorija, odgovorila je da je istina da je bilo problema u 
projektu te da se samoinicijativno 840 m2 jedan nivo garaže maknuo. Jedno su želje struke i 
ono što se projektantski može izvesti, a drugo je što je bilo u projektnom prijedlogu 
napisano. Na prošlom ili pretprošlom sastanku sve je vraćeno na početak. Doktorice koje 
vode laboratorije sve su uključene te sve ide prema njihovim željama i zamislima. Sad je 
problem struja. Međutim, problemi se ne skrivaju nego se o njima razgovara i pokušavaju se 
riješiti. Projektna dokumentacija ima određeni rok zbog EU sredstava i onda bi to do 15.10. 
trebalo biti gotovo, ali to neće biti gotovo do 15.10., pa je poslan zahtjev da se prolongira 
rok. Napravljena su geotermalna ispitivanja i ne ide se u drugi dio podzemne garaže jer je 
voda preblizu. Zgrada će biti projektirana onako kako je bio projektni zadatak zbog obveza 
prema EU sredstvima koja će se dobiti za taj projekt, a zbog određenih izmjena nije poznato 
o kojem financijskom iznosu se radi. 

Goran Kozjak, vijećnik izrazio je nezadovoljstvo dobivenim odgovorom te pojasnio da 
ne može biti garantni rok, ako su radovi nezavršeni. To znači da ni tehnički pregled nije 
mogao biti obavljen, odnosno da nije izvršena primopredaja. A glede odgovora na drugo 
pitanje, istaknuo je da za financiranje s EU sredstvima treba nekoliko mjeseci. Znači, da se do 
kraja godine neće riješiti te naglasio da nije odgovoreno na koji način bude se financirao 
laboratorij i čemu žurba. 

Miljenko Zobić, vijećnik pitao je zašto je Županijska bolnica Čakovec koristila usluge 
Odvjetničkog ureda Marinović iz Zadra uz 4-5 zaposlene pravnice u bolnici te je li suradnja 
prestala dodavši da su usluge korištene kroz 2 godine uz milijunske račune.  

Drugo, osvrnuo se na prvostupanjsku i drugostupanjsku presudu Ustavnog suda 
sukladno kojima je dr. Grudić protupravno smijenjen. Zanimalo ga je, misli li se tko ispričati 



za protupravnu smjenu, tko će platiti ogromne troškove ustavne tužbe koja je bila 
bespotrebna (dr. Grudić nije tražio financijsku naknadu, niti povratak na mjestu ravnatelja, 
već samo zakonski dokazati da je smjena bila protupravna) i koliki je trošak tužbe za 
Međimurce.  

Matija Posavec, župan odgovorio je da će predmetna pitanja uputiti Županijskoj 
bolnici Čakovec. 

Igor Ivković, vijećnik aktualizirao je pitanje glede stranih radnika u Međimurju. 
Istaknuo je da se promijenila slika stanovništva i ono što je prije bilo nezamislivo, sada je 
svakodnevica. U svakom izvješću sa stručnog skupa, bez obzira je li to Gospodarska komora, 
Obrtnička komora, GSV ili netko drugi uvijek se postavlja pitanje stranih radnika i svaka od 
tih institucija bavi se pitanjem stranih radnika, ali pojedinačno. Slijedom toga, pitao je, hoće 
li se za početak barem osnovati radna skupina s predstavnicima policije, gospodarstvenika, 
obrtnika, Crvenog križa, Zavoda za zapošljavanje, Zavoda za socijalni rad i dr. kako bi se 
utvrdili procesi i napravio program odnosa prema stranim radnicima.  

Matija Posavec, župan odgovorio je da se o predmetnom pitanju razgovara sa 
strukom s obzirom da je broj stranih radnika u Hrvatskoj velik. Primjerice u graditeljstvu je 
zaposleno 153.000 radnika, od strane države samo ove godine izdano je oko 50.000 radnih 
dozvola, pa ispada da je svaki treći radnik stranac. Na prvom mjestu su radnici iz Bosne i 
Hercegovine, na drugom mjestu radnici iz Srbije, a na trećem mjestu radnici iz Nepala itd. 
Veliki izazov sa stranim radnicima je u svim županijama, međutim ti ljudi ne rade probleme, 
nije sigurnosna ugroza za neku regiju ili državu, ali ako je već ideja da će ti ljudi ostati ili neće 
ostati ili će sutra otići u neke druge strane zemlje onda bi u prvome redu o tome trebali 
promišljati i Zavod za zapošljavanje, Hrvatska gospodarska komora, Hrvatska obrtnička 
komora, Hrvatski zavod za mirovinsko osiguranje, a prije svega Ministarstvo gospodarstva. S 
obzirom da se radi o desetinama tisuća ljudi to je pitanje koje je potrebno rješavati na razini 
države te zaključio da ukoliko vijećnik predlaže radnu skupinu, da se može okupiti sve 
spomenute i druge institucije i otvoriti temu položaja, života i rada stranih radnika u 
Međimurskoj županiji. 

Andreja Marić, vijećnica osvrnula se na Izmjene i dopune Zakona o nacionalnoj 
naknadi za starije osobe te rekla da je, između ostaloga, novitet da se naknada povećava sa 
120,71 eura na 150,00 eura. Obuhvat građana je znatno manji od procjene potrebitih (50 
000 građana od ukupno 860 000 starijih od 65 bi imalo pravo na naknadu). U 3/2023. od 
ukupno 6 592 korisnika u Republici Hrvatskoj u Međimurju je naknadu primilo svega 116 
građana i po tome je Međimurje među najmanjem broju korisnika u Republici Hrvatskoj. Sa 
31.3.2023. u Republici Hrvatskoj je 7 657 osoba ostvarilo pravo na nacionalnu naknadu. 
Pojasnila je da pravo na nacionalnu naknadu može ostvariti hrvatski državljanin stariji od 65 
godina, koji ima neprekidno prebivalište u Republici Hrvatskoj dužim od 20 godina po 
sadašnjem Zakonu (sada po novome 15 godina), koji nije korisnik mirovine niti osiguranik u 
obveznom mirovinskom osiguranju, ne obuhvaća imovinski, već prihodovni cenzus i u 
svakom slučaju u Međimurskoj županiji ima više stanovnika starije životne dobi koji bi ušli u 
ovu kategoriju. Pitala je, što se može i planira učiniti, od strane Županije, Centra za socijalnu 
skrb, JLS-a, kako bi obuhvat potrebitih građana u Međimurskoj županiji bio veći, koliko 
građana je primilo nacionalnu naknadu za starije osobe sa 30.9.2023., koliko zajamčenu 
minimalnu naknadu, koliko ima minimalnu mirovinu (2/2023. je iznosila 293,82 eura) te jesu 
li obuhvaćeni svi građani kojima je potrebna pomoć. Ustvrdila je da je potrebna veća 
informativna kampanja s lokalne, regionalne i državne razine. 



Drugo, osvrnula se na porast nasilja u sportu među odraslima i djecom te pitala što 
Međimurska županija namjerava dodatno učiniti po pitanju prevencije nasilja i edukacije i 
kolika će se financijska sredstva planirati u Proračunu za 2024. godinu dodavši da podržava 
ideju da bude što više radionica, da se štampaju letci koji bi se podijelili u školama i 
sportskim terenima. Naglasila je da uz napore institucija MUP-a, ulogu u edukaciji i prevenciji 
djece i mladih trebaju imati i obiteljsko okruženje, škole, sportski tereni, klubovi, jedinice 
lokalne samouprave, a Savjet za zdravlje Međimurske županije je također razgovarao na tu 
temu. 

Na prvo pitanje, dr.sc. Sonja Tošić – Grlač, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i 
socijalnu skrb odgovorila je da se osobe starije od 65 koje nisu prijavljene odnosno ne 
primaju nacionalnu naknadu, mogu na vrlo laki način detektirati te će u suradnji s nadležnim 
institucijama izvaditi statističke podatke te pripremiti pisani odgovor. U svakom slučaju će se 
sve nadležne institucije pobrinuti da svi koji ostvaruju pravo dobe naknadu, a svakako bi bilo 
dobro napraviti javnu kampanju.  

Na drugo pitanje, Nives Kolarić Strah, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, 
kulturu i sport odgovorila je da su po protokolu koji je donijela Republika Hrvatska, škole, 
sportski klubovi i udruge dužni prijaviti nasilje nadležnim institucijama. U Županiji djeluje 
Povjerenstvo koje čine stručne službe (liječnici školske medicine, pedagozi, edukatori 
rehabilitatori i predstavnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport) te će predložiti i 
na samom Povjerenstvu da se više uključi, da klubovi prijave ako stvarno postoji nasilje u 
klubovima odnosno samim sportskim natjecanjima, pa da se krene s edukacijama samog 
Povjerenstva prema klubovima. 

Po završetku aktualnog sata, Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine, predložio je 
sukladno članku 100. Poslovnika Skupštine Međimurske županije da se s dnevnog reda 
izostavi točka 7. Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 
u upravnim tijelima Međimurske županije, čime se ostale točke pomjeraju za jedno mjesto. 
Zatim je otvorio raspravu. 

 
Bez rasprave, jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika Skupština je prihvatila 

prijedlog da se s dnevnog reda izostavi točka 7. 
 
Zatim je, Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine, predložio da se sukladno članku 

100. Poslovnika Skupštine Međimurske županije dnevni red dopuni sa točkom 1A) Izvješće 
Mandatne komisije o stavljanju mandata u mirovanje iz osobnih razloga i imenu vijećnika koji 
počinje  obnašati vijećnički mandat, B) Polaganje prisege,  čime se ostale točke pomjeraju za 
jedno mjesto te točkom 14) Prijedlog odluke o razrješenju i izboru člana Odbora za izbor i 
imenovanja Skupštine Međimurske županije.  Potom je otvorio raspravu. 

 
Bez rasprave, jednoglasno (31 „za“) uz 31 nazočnih vijećnika Skupština je prihvatila 

dopunu dnevnog reda.  

Potom je, bez rasprave, Skupština  jednoglasno (31 „za“), uz 31 nazočnih vijećnika 
utvrdila sljedeći dnevni red: 
 

1. A) IZVJEŠĆE MANDATNE KOMISIJE O STAVLJANJU MANDATA U MIROVANJE IZ 

OSOBNIH RAZLOGA I IMENU VIJEĆNIKA KOJI POČINJE  OBNAŠATI VIJEĆNIČKI MANDAT 



B) POLAGANJE PRISEGE 

2. PRIJEDLOG ODLUKE O PODNOŠENJU ZAHTJEVA USTAVNOM SUDU REPUBLIKE 

HRVATSKE ZA OCJENU SUGLASNOSTI ODREDBI ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA 

ZAKONA O ZDRAVSTVENOJ ZAŠTITI S USTAVOM REPUBLIKE HRVATSKE 

3. A) PRIJEDLOG STATUTARNE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA STATUTA 

MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

B) PRIJEDLOG ODLUKE O ODREĐIVANJU PLAĆE I DRUGIH PRAVA ŽUPANA I 

ZAMJENIKA ŽUPANA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE                           

4. POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 

2023. GODINU 

5. IZVJEŠĆE O RADU ŽUPANA  MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA RAZDOBLJE OD 1. SIJEČNJA 

DO 30. LIPNJA 2023. GODINE 

6. PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI JEDNOKRATNE FINANCIJSKE POTPORE REDOVNIM 

UČENICIMA SREDNJIH ŠKOLA ZA ŠKOLSKU GODINU 2023./2024. 

7. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O USTROJSTVU I 

DJELOKRUGU UPRAVNIH TIJELA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

8. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O KRITERIJIMA I NAČINU PROVOĐENJA 
OCJENJIVANJA SLUŽBENIKA I NAMJEŠTENIKA UPRAVNIH TIJELA MEĐIMURSKE 
ŽUPANIJE 

9. PRIJEDLOG ODLUKE O OSNIVANJU SAVJETA MLADIH MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

10. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O OSNIVANJU SAVJETA ZA SOCIJALNU 

SKRB MEĐIMURSKE ŽUPANIJE  

11. PRIJEDLOG FINANCIJSKOG PLANA I GODIŠNJEG PLANA GRAĐENJA I ODRŽAVANJA 

ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH CESTA ZA 2024. GODINU I PROJEKCIJE PRORAČUNA ZA 

2025. I 2026. GODINU 

12. IZVJEŠTAJ O RADU UDRUGA ZAJEDNICE TEHNIČKE KULTURE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

ZA 2022. GODINU 

13. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O STANJU VATROGASTVA I ZAŠTITE 

OD POŽARA ZA PODRUČJE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE U 2022. GODINI 

14. PRIJEDLOG ODLUKE O RAZRJEŠENJU I IZBORU ČLANA ODBORA ZA IZBOR I 

IMENOVANJA SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine istaknuo je da je Odbor za Statut, Poslovnik i 

propise raspravio  o svim točkama dnevnog reda te nije imao primjedbi. 

Potom se prešlo raditi po točkama dnevnog reda. 

TOČKA 1. 
A) IZVJEŠĆE MANDATNE KOMISIJE O STAVLJANJU MANDATA U MIROVANJE IZ OSOBNIH 

RAZLOGA I IMENU VIJEĆNIKA KOJI POČINJE OBNAŠATI VIJEĆNIČKI MANDAT 
B) POLAGANJE PRISEGE 

 Franjo Makovec, predsjednik Mandatne komisije istaknuo je da je Mandatna komisija 
utvrdila da je Zoran Vidović sukladno članku 79. stavku 7. Zakona o lokalnim izborima, 



podnio zahtjev za stavljanje mandata u mirovanje iz osobnih razloga. Zahtjev je zaprimljen 3. 
listopada 2023. godine. Prema istoimenom članku, stavku 8. predmetnog Zakona mirovanje 
mandata na temelju pisanog zahtjeva počinje teći od dana dostave pisanog zahtjeva. 
Sukladno postignutom sporazumu, dana 3. listopada 2023. godine zaprimljen je dopis 
političkih stranaka: SDP, HSS, HSU, MDS, LABURISTI I REFORMISTI, kojim se predlaže da 
zamjenik Zoranu Vidoviću bude Zvonimir Siladi. Shodno tome, Mandatna komisija utvrdila je 
da su ispunjeni zakonom utvrđeni uvjeti te u Skupštini Međimurske županije umjesto Zorana 
Vidovića vijećnički mandat počinje obnašati Zvonimir Siladi i to s danom 3. listopada 2023. 
godine. 
 
 Izvješće je Skupština primila na znanje te je donijet  

ZAKLJUČAK 

o primanju na znanje Izvješća Mandatne komisije o stavljanju mandata u mirovanje iz 

osobnih razloga i imenu vijećnika koji počinje obnašati vijećnički mandat 

 
B) Polaganje prisege 

 
Dragutin Glavina, predsjednik Skupštine istaknuo je da će sukladno Izvješću 

Mandatne komisije g. Zvonimir Siladi dati prisegu. 
 
Potom je pročitao tekst prisege: 

«Prisežem svojom čašću da ću dužnost vijećnika obnašati savjesno i odgovorno i da ću 

se u svom radu pridržavati Ustava, zakona, Statuta i odluka Međimurske županije, da ću 

štititi ustavni poredak Republike Hrvatske te se zauzimati za svekoliki probitak Međimurske 

županije i Republike Hrvatske.» 

Zvonimir Siladi očitovao se riječju „prisežem“. 

TOČKA 2. 
PRIJEDLOG ODLUKE O PODNOŠENJU ZAHTJEVA USTAVNOM SUDU REPUBLIKE HRVATSKE 

ZA OCJENU SUGLASNOSTI ODREDBI ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O 

ZDRAVSTVENOJ ZAŠTITI S USTAVOM REPUBLIKE HRVATSKE 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o podnošenju zahtjeva 

Ustavnom sudu Republike Hrvatske za ocjenu suglasnosti odredbi Zakona o izmjenama i 

dopunama Zakona o zdravstvenoj zaštiti s Ustavom Republike Hrvatske. Prijedlog odluke je 

utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Odbor za zdravstvo bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
 
U raspravi su sudjelovali: Andreja Marić, vijećnica, Goran Kozjak, vijećnik, Igor Ivković, 

vijećnik, Dejan Drabić, vijećnik, Zvonimir Siladi, vijećnik, Ivica Baksa, vijećnik, Mladen Novak, 
vijećnik i Matija Posavec, župan. Između ostalog, Andreja Marić, vijećnica iznijela je stav 
Kluba vijećnika SDP-HSS-HSU-MDS-REFORMISTI, da će podržati Odluku, dok je Goran Kozjak, 
vijećnik u ime Kluba vijećnika HDZ-a rekao da neće podržati predmetnu Odluku. 



 
Nakon rasprave, Skupština je većinom glasova (28 „za“ i 3 „protiv“), uz 31 nazočnih 

vijećnika usvojila 
ODLUKU 

o podnošenju zahtjeva Ustavnom sudu Republike Hrvatske za ocjenu suglasnosti odredbi 
Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o zdravstvenoj zaštiti s Ustavom Republike 

Hrvatske 
 

TOČKA 3. 

A) PRIJEDLOG STATUTARNE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA STATUTA MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE 

B) PRIJEDLOG ODLUKE O ODREĐIVANJU PLAĆE I DRUGIH PRAVA ŽUPANA I ZAMJENIKA 

ŽUPANA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Međimurske županije. Prijedlog Statutarne odluke je utvrdio Odbor za 

Statut, Poslovnik i propise i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“), uz 25 nazočnih vijećnika usvojila 
STATUTARNU ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Statuta Međimurske županije 
 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o određivanju plaće i drugih 

prava župana i zamjenika župana Međimurske županije. Prijedlog odluke je utvrdio župan i 

predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje. 

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 
 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“), uz 25 nazočnih vijećnika usvojila 
ODLUKU 

o određivanju plaće i drugih prava župana i zamjenika župana Međimurske županije 
 

TOČKA 4. 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA 2023. 

GODINU 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna 

Međimurske županije za 2023. godinu. Polugodišnji izvještaj je utvrdio župan i predložio ga je 

Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Odbor za financije i proračun bez primjedbi je raspravio o Polugodišnjem izvještaju. 
 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“), uz 25 nazočnih vijećnika usvojila 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ 
o izvršenju Proračuna Međimurske županije za 2023. godinu 



 

TOČKA 5. 

IZVJEŠĆE O RADU ŽUPANA  MEĐIMURSKE ŽUPANIJE ZA RAZDOBLJE OD 1. SIJEČNJA DO 30. 

LIPNJA 2023. GODINE 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvješće o radu župana Međimurske županije 

za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. Izvješće je utvrdio župan i predložio ga 

je Skupštini na raspravu i usvajanje.  

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“), uz 26 nazočnih vijećnika usvojila 
Izvješće te je donijet 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu župana Međimurske županije za razdoblje od 1. siječnja do 30. 

lipnja 2023. godine 
 

TOČKA 6. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI JEDNOKRATNE FINANCIJSKE POTPORE REDOVNIM 

UČENICIMA SREDNJIH ŠKOLA ZA ŠKOLSKU GODINU 2023./2024. 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o dodjeli jednokratne 

financijske potpore redovnim učenicima srednjih škola za školsku godinu 2023./2024. 

Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje. 

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 
raspravili o Prijedlogu odluke. 

 
Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“), uz 26 nazočnih vijećnika usvojila 

ODLUKU 
o dodjeli jednokratne financijske potpore redovnim učenicima srednjih škola za školsku 

godinu 2023./2024. 
 

TOČKA 7. 

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O USTROJSTVU I DJELOKRUGU 

UPRAVNIH TIJELA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama 

Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Međimurske županije. Prijedlog odluke je 

utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“), uz 26 nazočnih vijećnika usvojila 
ODLUKU 

o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Međimurske 

županije 

 



TOČKA 8. 

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O KRITERIJIMA I NAČINU PROVOĐENJA 
OCJENJIVANJA SLUŽBENIKA I NAMJEŠTENIKA UPRAVNIH TIJELA MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o 

kriterijima i načinu provođenja ocjenjivanja službenika i namještenika upravnih tijela 

Međimurske županije. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na 

raspravu i usvajanje. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“), uz 26 nazočnih vijećnika usvojila 
ODLUKU 

o izmjenama Odluke o kriterijima i načinu provođenja ocjenjivanja službenika i namještenika 

upravnih tijela Međimurske županije 

 

TOČKA 9. 

PRIJEDLOG ODLUKE O OSNIVANJU SAVJETA MLADIH MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o osnivanju Savjeta mladih 

Međimurske županije. Prijedlog odluke je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na 

raspravu i usvajanje. 

 

Odbor za mladež bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“), uz 26 nazočnih vijećnika usvojila 
ODLUKU 

o osnivanju Savjeta mladih Međimurske županije 

 

TOČKA 10. 

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O OSNIVANJU SAVJETA ZA SOCIJALNU 

SKRB MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o 

osnivanju Savjeta za socijalnu skrb Međimurske županije. Prijedlog odluke je utvrdio župan i 

predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje. 

 

Odbor za socijalnu skrb bez primjedbi je raspravio o Prijedlogu odluke. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (25 „za“), uz 25 nazočnih vijećnika usvojila 
ODLUKU 

o izmjenama Odluke o osnivanju Savjeta za socijalnu skrb Međimurske županije 

 

 

 



TOČKA 11. 

PRIJEDLOG FINANCIJSKOG PLANA I GODIŠNJEG PLANA GRAĐENJA I ODRŽAVANJA 

ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH CESTA ZA 2024. GODINU I PROJEKCIJE PRORAČUNA ZA 2025. I 

2026. GODINU 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog Financijskog plana i Godišnjeg plana 

građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2024. godinu i projekcije proračuna za 

2025. i 2026. godinu. Prijedlog Financijskog i Godišnjeg plana je utvrdio župan i predložio ga 

je Skupštini na raspravu i usvajanje. 

 

Odbor za financije i proračun i Odbor za energetiku, komunalnu i prometnu 

infrastrukturu bez primjedbi su raspravili o Prijedlogu Financijskog i Godišnjeg plana. 

 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (26 „za“), uz 26 nazočnih vijećnika usvojila 

Financijski i Godišnji plan te je donijet   

ZAKLJUČAK 

o davanju pozitivnog mišljenja na Financijski plan i Godišnji plan građenja i održavanja 

županijskih i lokalnih cesta za 2024. godinu i projekcije proračuna za 2025. i 2026. godinu 

 

TOČKA 12. 

IZVJEŠTAJ O RADU UDRUGA ZAJEDNICE TEHNIČKE KULTURE MEĐIMURSKE 

ŽUPANIJE ZA 2022. GODINU 

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Izvještaj o radu Udruga zajednice tehničke 

kulture Međimurske županije za 2022. godinu. Izvještaj je utvrdio župan i predložio ga je 

Skupštini na raspravu i usvajanje. 

 

Odbor za financije i proračun i Odbor za prosvjetu, kulturu i sport bez primjedbi su 

raspravili o Izvještaju. 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (27 „za“), uz 27 nazočnih vijećnika usvojila 
Izvještaj te je donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvještaja o radu Udruga zajednice tehničke kulture Međimurske županije za 

2022. godinu 

 

TOČKA 13. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O STANJU VATROGASTVA I ZAŠTITE OD 

POŽARA ZA PODRUČJE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE U 2022. GODINI 

 



Uz poziv za sjednicu vijećnici su primili Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o 

stanju vatrogastva i zaštite od požara za područje Međimurske županije u 2022. godini. 

Prijedlog zaključka je utvrdio župan i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje. 

 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (27 „za“), uz 27 nazočnih vijećnika usvojila 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o stanju vatrogastva i zaštite od požara za područje Međimurske 

županije u 2022. godini 

 

TOČKA 14. 

PRIJEDLOG ODLUKE O RAZRJEŠENJU I IZBORU ČLANA ODBORA ZA IZBOR I 

IMENOVANJA SKUPŠTINE MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

 

Na klupe pred početak sjednice vijećnici su primili Prijedlog odluke o razrješenju i 

izboru člana Odbora za izbor i imenovanja Skupštine Međimurske županije. Prijedlog odluke 

je utvrdio Odbor za izbor i imenovanja i predložio ga je Skupštini na raspravu i usvajanje. 

 

Bez rasprave, Skupština je jednoglasno (27 „za“), uz 27 nazočnih vijećnika usvojila 

ODLUKU 

o razrješenju i izboru člana Odbora za izbor i imenovanja Skupštine Međimurske županije 

 

Ovime je dnevni red iscrpljen te je predsjednik Skupštine zaključio sjednicu u 11:00 
sati. 

    
PROČELNICA                                                                                                             PREDSJEDNIK 
Tamara Blagus, mag.iur.                                                                                         Dragutin Glavina    
 
 
KLASA:024-02/23-01/4                                                   
URBROJ: 2109-02-23-03 
Čakovec, 5. listopada 2023. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
NAPOMENA: 

- sukladno članku 126. Poslovnika Skupštine Međimurske županije sačinjen je audio zapis sa 14. sjednice Skupštine 

Međimurske županije i čuva se u Upravnom odjelu za Skupštinu, opću upravu i pravne poslove 


